

FW: Call for nominations for the EHTF Bureau and further info for the 8th meeting of the EHTF 20-21 March 2018 in Bonn, Germany/Запрос о выдвижении кандидатур для включения в состав Коллегии ЦГОСЗ и дополнительная информация о 8-м совещании ЦГОСЗ 20-21 ма

Sopo Belkania <sbelkania@moh.gov.ge>

Wed 1/31/2018 1:35 PM

To: Maia Nikoleishvili (mnikoleishvili@moh.gov.ge) <mnikoleishvili@moh.gov.ge>;

 2 attachments

EURO EHTF8 08 Nominations for EHTF Bureau ENG.pdf; EURO EHTF8 08 Nominations for EHTF Bureau Rus.pdf;

საუკეთესო სურვილებით,

სოფო ბელქანია

ადამიანური რესურსების მართვისა და საერთაშორისო ურთიერთობების დეპარტამენტის უფროსი
საქართველოს შრომის, ჯანმრთელობისა და სოციალური დაცვის სამინისტრო
აკ. წერეთლის გამზირი 144, თბილისი, საქართველო, 0159
მობ: +995 599 223232

From: EURO CEH [<mailto:euceh@who.int>]

Sent: Wednesday, January 31, 2018 1:18 PM

To: EURO CEH

Cc: eralda.mariani@shendetesia.gov.al; Moises_Tomas@govern.ad; anahit.aleksandryan@yahoo.com; n.bakunts@gmail.com; Robert.Thaler@bmnt.gv.at; Renate.Nagy@bmnt.gv.at; sonja.spiegel@bmgf.gv.at; emin.garabaghli@gmail.com; efendiyevi@gmail.com; ovs@belcmt.by; nehap@environnement.belgique.be; Sabina.sahman@mcp.gov.ba; kvalkova@mh.government.bg; kkuncheva@mh.government.bg; rgrozeva@moew.government.bg; krunoslav.capak@hzjz.hr; marina.prelec@mzoe.hr; pkarnari@sgl.moh.gov.cy; h.kazmarova@szu.cz; lukas.pokorny@mzp.cz; frantisek.mudronka@mzcr.cz; lmk@mst.dk; psth@sst.dk; Getlyn.denks@envir.ee; Aive.telling@sm.ee; eija.lumme@ym.fi; mikko.paunio@stm.fi; marie-claire.lhenry@developpement-durable.gouv.fr; Caroline.PAUL@sante.gouv.fr; i.khonelidze@ncdc.ge; t.aladashvili@moe.gov.ge; birgit.wolz@bmub.bund.de; ute.winkler@bmj.bund.de; vkaraouli@moh.gov.gr; Pandics.tamas@oki.antsz.hu; valgerdur.gunnarsdottir@vel.is; siobhan_mcevoy@health.irlgov.ie; orna@sviva.gov.il; sinaian@sviva.gov.il; isabella.karakis@moh.health.gov.il; cozzzone.massimo@minambiente.it; a.dibenedetto@sanita.it; bekshin.zh@mail.ru; mz@med.kg; jana.feldmane@vm.gov.lv; sabal@smipc.lt; rita.sketerskiene@sam.lt; anne.weber@mae.etat.lu; jerome.fae@mev.etat.lu; roberto.debono@gov.mt; dass@gouv.mc; rampal@chpg.mc; borko.bajic@ijzcg.me; Brigitte.Dessing-Peerbooms@minienm.nl; brigit.staatsen@rivm.nl; e.putman@minvws.nl; Sverre-Thomas.Jahre@kld.dep.no; l.karski@gios.gov.pl; gracafreitas@dgs.pt; sg@sg.mamb.gov.pt; telma.branco@sg.mamb.gov.pt; zoezag@gmail.com; diana.achimescu@mmediu.ro; anca.moldoveanu@insp.gov.ro; Shevirevamp@rosminzdrav.ru; gabriele.rinaldi@pa.sm; federico.bascucci@pa.sm; Biljana.Filipovic@ekologija.gov.rs; Ljiljana.jovanovic@zdravlje.gov.rs; michal.jajcaj@uvzsr.sk; milada.estokova@uvzsr.sk; zuzana.fejdiova@enviro.gov.sk; Mojca.Gobec@gov.si; Tanja.Bolte@gov.si; DGSPCI@msssi.es; BUZON-dgcyea@mapama.es; marie-louise.heikensten@swedishepa.se; Karin.Bjorklund@folkhalsomyndigheten.se; [1 of 4](mailto:pd-asa-</p></div><div data-bbox=)

uveg@eda.admin.ch; asamardin@mail.ru; shahlo.azizbekova@mail.ru; dgjorgjev@gmail.com; kocubov58@gmail.com; rifat.pamuk@saglik.gov.tr; betul.aydin@cbsb.gov.tr; gazizowa.ses@mail.ru; durdykova@mail.ru; irynarudenko4@gmail.com; Raquel.Duarte-Davidson@phe.gov.uk; sidikov1957@gmail.com; g.bensitova@uznature.uz; Genon@env-health.org; Arnd.Hoeveler@ec.europa.eu; Andre.ZUBER@ec.europa.eu; elena.visnar-malinovska@ec.europa.eu; Catherine.Ganzleben@eea.europa.eu; sascha.gabizon@wecf.eu; thodgson@unfccc.int; ecsobod@rec.org; tmorante@rec.org; antoniomarquespinto@ajomed.org; manolis.kogevinas@isglobal.org; wondwosen.asnake@unep.org; Marco.Keiner@unece.org; virginia.fuse@unece.org; jshumake-guillemot@wmo.int; rosemary.kumwenda@undp.org; heinrich.wyes@t-online.de; Alida.Mici@sociale.gov.al; Josep_Casals@govern.ad; info@moh.am; verena.gregorich-schega@bmfg.gv.at; sabdullayev@health.gov.az; ovs@belcmt.by; daniel.reynders@health.belgium.be; drazenka.malicbegovic@mcp.gov.ba; iarsov@mh.government.bg; Sibila.Zabica@miz.hr; okalakouta@moh.gov.cy; international.affairs@mzcr.cz; sos@sum.dk; Jurgen.Ojalo@sm.ee; satu.leino@stm.fi; POINT-FOCAL.OMSEURO@sg.social.gouv.fr; sbelkania@moh.gov.ge; dagmar.reitenbach@bm.bund.de; intrel@moh.gov.gr; arpad.meszáros@emmi.gov.hu; asthildur.knutsdottir@vel.is; tony_holohan@health.gov.ie; Itamar.grotto@moh.health.gov.il; m.pompa@sanita.it; a.tsoi@mz.gov.kz; talantbekb@gmail.com; liga.serna@vm.gov.lv; radvile.jakaitiene@sam.lt; robert.goerens@ms.etat.lu; ray.busutil@gov.mt; dass@gouv.mc; mirjana.djuranovic@mzd.gov.me; pj.d.coninck@minvws.nl; Eivind-Berg.Weibust@hod.dep.no; k.rutkowska@mz.gov.pl; evafalcao@dgs.min-saude.pt; andrei.cazacu@ms.gov.md; m.giza@ms.ro; salahover@rosminzdrav.ru; andrea.gualtieri@iss.sm; danijela.urosevic@zdravlje.gov.rs; elena.jablonicka@health.gov.sk; vesna-kerstin.petric@gov.si; ppasaronp@msssi.es; martin.jeppsson@gov.se; valerie.nadrai@bag.admin.ch; r.anisa@mail.ru; besnik.hamiti@zdravstvo.gov.mk; disab.uk@saglik.gov.tr; healthtm@online.tm; Nicky.Shipton@dh.gsi.gov.uk; bakhodir.yusupaliev@minzdrav.uz; EU Heads Of COs; MATIC, Srdan; RACIOPPI, Francesca; PAUNOVIC, Elizabet; MARTUZZI, Marco; SCHMOLL, Oliver; KENDROVSKI, Vladimir; JAROSINSKA, Dorota Iwona; Dovile Adamonyte; HANSEN, Marina Sergeevna; BADDE, Larissa; OSTLIN, Piroška; BORTOT, Bianca; tb_lander@yahoo.co.uk; gpignasty@yahoo.com; vladimirilyukhin@yahoo.com; edithkimotho@hotmail.com

Subject: Call for nominations for the EHTF Bureau and further info for the 8th meeting of the EHTF 20-21 March 2018 in Bonn, Germany/Запрос о выдвижении кандидатур для включения в состав Коллегии ЦГОСЗ и дополнительная информация о 8-м совещании ЦГОСЗ 20-21 марта

For Russian, please scroll down. Текст письма на русском языке приводится ниже

To:
Members of the European Environment and Health Task Force (EHTF);
WHO National Counterparts;

Copy for information to:
WHO Representatives and Heads of WHO Country Offices;
EHP Secretariat;

Subject: Call for nominations for the EHTF Bureau and further info for the 8th meeting of the EHTF 20-21 March 2018 in Bonn, Germany

Dear Focal Points and National Counterparts,

1. **Nominations for the EHTF Bureau:** In line with the outcomes of the Sixth Ministerial Conference on Environment and Health in 2017, the new institutional arrangements for the European Environment and Health Process adopted at the Ostrava Conference and endorsed by the WHO Regional Committee for Europe envisages the creation of a bureau of the European Environment and Health Task Force. A secretariat paper for the EHTF meeting in Bonn in March on this matter is attached. In order to prepare the elections of the Bureau members at the upcoming meeting, we are inviting **Member States** to forward to the secretariat their nominations to serve on the Bureau of the Task Force for the next three years (2018-2021). We are also inviting the **stakeholders** to express their interest for one of the two seats reserved for the stakeholders in the Bureau. **We kindly ask that these nominations are sent to EUCEH@who.int not later than 28 February 2018.** Further details are described in the attached document.
2. **Registration and documentation of the Task Force meeting:** Registration for the Eighth meeting of the EHTF

will be done online. The registration form and the documents for the meeting can be accessed at the EHP sharepoint website:

<https://workspace.who.int/sites/eehp>

username: ADS\eehp

password: Welcome2012

We kindly invite you to register at your earliest convenience, in particular the participants who will need WHO's assistance with the visas for travel.

- 3. Participants eligible for financial support:** Participants from the following Member States are eligible for financial support for their travel to/from and stay in Bonn during the meeting in line with WHO rules and regulations:

Albania, Armenia, Azerbaijan, Belarus, Bosnia and Herzegovina (two entities), Georgia, Kazakhstan, Kyrgyzstan, Montenegro, Republic of Moldova, Serbia, Tajikistan, The former Yugoslav Republic of Macedonia, Turkmenistan, Ukraine and Uzbekistan as well as one EEHYC delegate (European Environment and Health Youth Network).

After registering, the Secretariat will contact those participants eligible for funding directly to make the arrangements. We kindly ask the eligible participants not to make their travel arrangements without first contacting the Secretariat.

Please do not hesitate to contact us with any queries at EUCEH@who.int.

With kind regards,

EHP Secretariat

-
Кому:

**Членам Европейской целевой группы по окружающей среде и здоровью (ЦГОСЗ);
Национальным координаторам ВОЗ;**

Копия для сведения:

**Официальным представителям ВОЗ и руководителям Страновых офисов ВОЗ;
Секретариату ЦГОСЗ;**

Уважаемые ответственные лица и национальные координаторы,

1. **Выдвижение кандидатур для включения в состав Коллегии ЦГОСЗ:** согласно итогам проходившей в 2017 г. Шестой министерской конференции по окружающей среде и охране здоровья, в обновленной версии институциональных механизмов для Европейского процесса «Окружающая среда и здоровье», принятой Островской конференцией и одобренной сессией Европейского регионального комитета ВОЗ, предусматривается создание Коллегии Европейской целевой группы по окружающей среде и здоровью. К этому сообщению прилагается документ Секретариата по данному вопросу к совещанию ЦГОСЗ в марте в Бонне. В целях подготовки к выборам членов Коллегии на предстоящем совещании мы предлагаем государствам-членам направить Секретариату сведения о своих кандидатурах для работы в качестве членов Коллегии Целевой группы со сроком полномочий на очередные три года (2018-2021 гг.). Мы также предлагаем заинтересованным сторонам выразить пожелания в занятии одного из двух мест, зарезервированных для представителей заинтересованных сторон в составе Коллегии. Убедительно просим переслать сведения о выдвинутых кандидатурах по адресу: EUCEH@who.int **не позднее 28 февраля 2018 года**. Подробная информация об этом изложена в прилагаемом документе.

2. **Регистрация участников и документация Совещания Целевой группы:** регистрация участников Восьмого совещания ЦГОСЗ будет проходить в онлайн-режиме. Регистрационную форму и документы совещания можно загрузить с вебсайта ЕПОСЗ для коллективного доступа (EHP sharepoint website):

<https://workspace.who.int/sites/eehp>

username: ADS\eehp

password: Welcome2012

Предлагаем Вам зарегистрироваться в любое удобное для Вас время, что особенно актуально для участников, нуждающихся в визовой поддержке ВОЗ в связи с предстоящей командировкой.

3. **Участники, имеющие право на получение финансовой поддержки:** участники из следующих государств-членов отвечают критериям финансовой поддержки в связи с их поездкой и пребыванием в Бонне на период работы совещания согласно Правилам и положениям ВОЗ:

Албания, Азербайджан, Армения, Беларусь, Босния и Герцеговина (два представителя), бывшая югославская Республика Македония, Грузия, Казахстан, Кыргызстан, Республика Молдова, Сербия, Таджикистан, Туркменистан, Узбекистан, Украина и Черногория, а также один делегат от ЕЕНУС (Европейской молодежной коалиции по окружающей среде и охране здоровья).

После регистрации Секретариат напрямую свяжется с участниками, имеющими право на получение финансовой поддержки, для решения организационных вопросов. Убедительно просим участников из названной категории не принимать окончательных решений по поводу своей поездки без предварительных консультаций с Секретариатом.

Если у Вас возникнут вопросы, просим непосредственно обращаться к нам по адресу EUCHE@who.int

С уважением,

Секретариат ЕПОСЗ